
Звіт депутата  

Слобожанської cелищної ради Дніпровського району Дніпропетровської області за 2022 

рік в порядку ст. 16 ЗУ «Про статус депутатів місцевих рад» 

 

Відповідно до ст. 16 «Про статус депутатів місцевих рад» депутат не рідше одного 

разу на рік зобов’язаний звітувати про свою роботу перед виборцями відповідного виборчого 

року.  

Я, Бруштець Сергій Анатолійович, депутат Слобожанської cелищної ради 

Дніпровського району Дніпропетровської області 8-го скликання, обраний за 2-им виборчим 

округом як представник інтересів мешканців Слобожанської об’єднаної територіальної 

громади  пропоную звіт про свою роботу в раді та на окрузі за 2022 рік.  

Попри введення в країні військового стану я, разом з усім депутатським корпусом та 

всією Слобожанською селищною радою, продовжуємо в повному обсязі виконувати свої 

обов’язки. Як член постійної депутатської комісії з питань освіти, культури, молоді і спорту, 

охорони здоров’я, праці, соціального захисту населення, регламенту, депутатської діяльності 

та етики, прав людини, законності, запобігання та врегулювання конфлікту інтересів 

протягом звітного року брав участь у восьми засіданнях зазначеної комісії, на яких 

обговорювались вкрай важливі для життя громади та її мешканців питання. Також, протягом 

2022 року відбулось вісім пленарних засідань сесій, де, в тому числі й за моєї участі 

насамперед були прийняті рішення по організації роботи в період військового стану, 

обговорювались питання допомоги внутрішньо переміщеним особам, організації роботи та 

фінансування сфери культури та спорту, медичних та освітніх закладів в військовий час. 

Зрештою, у передбачені законодавством терміни було прийнято бюджет громади на 2023 рік, 

що дасть змогу вчасно профінансувати відповідні бюджетні програми, захищені видатки 

тощо.  

Протягом воєнного 2022 року займався також і волонтерською діяльністю, допомагав 

в розселенні внутрішньо переміщених осіб та отриманні ними гуманітарної допомоги, 

організовував збори допомоги для військових, допомагав у відновленні втрачених 

документів. Приймав участь в облаштуванні блок-постів на території громади та області.  

Моя депутатська робота звісно ж не обмежувалась участю в засіданнях постійних 

депутатських комісій та пленарних засіданнях ради. Працював також з усними зверненнями 

мешканців громади, надавав в межах компетенції консультації з питань освіти, соціального 

захисту, прав людини та законності. Деякі питання вдавалося вирішити одразу, до вирішення 

ж інших долучались інші органи та посадові особи органів державної влади та місцевого 

самоврядування, Голова селищної ради, депутатський корпус тощо.  

Попри багато поки ще невирішених питань, в цілому свою роботу як депутата 

Слобожанської селищної ради за 2022 рік вважаю задовільною.  

Слава Україні! Разом до Перемоги!  

 

З повагою, депутат 8-го скликання Слобожанської селищної ради 



Дніпровського району Дніпропетровської області                                                                                                                                                  

Сергій БРУШТЕЦЬ  

 

 

 

 


